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„Ignorując Boga, wypaczamy Jego plan szczęścia”

„Ignorując Boga, wypaczamy Jego plan szczęścia”
W homilii wygłoszonej podczas Mszy św. w uroczystość Niepokalanego
Poczęcia Najświętszej Maryi Panny bp José Ornelas ukazał Maryję jako dar i
wzór życia oddanego Bogu.
 

Około 70 tysięcy pielgrzymów uczestniczyło we Mszy św. w uroczystość Niepokalanego
Poczęcia Najświętszej Maryi Panny, odprawionej 8 grudnia na Placu Modlitwy
Sanktuarium Fatimskiego,

Eucharystii przewodniczył ordynariusz diecezji Leirii-Fatimy, który ukazał Matkę Boską
jako „przewodniczkę nowej ludzkości”, wzorzec ufności oraz posłuszeństwa Bożym
zamysłom, służbie i misji.

Bp José Ornelas rozpoczął homilię od wskazania różnic między „pierwszą a drugą Ewą”:
pierwsza ulegała słabościom, które oddalają człowieka od Boga, druga– Maryja Dziewica
– stała się przykładem bezwarunkowego poddania się planom Stwórcy.

Przewodniczący uroczystości portugalski dostojnik wymienił uczynki i wzorce
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postępowania, które wiodą ludzi do grzechu. Są to m.in.: poszukiwanie szczęścia w
niewłaściwy sposób, pragnienie władzy i niezależności poprzez wykorzystywanie
nierówności, stosowanie ucisku i wywoływanie wojen czy wreszcie postawy prowadzące
do lęku, niepewności, cierpienia i śmierci.

„Ten świat, ta ludzkość są cudowne, ale nie są doskonałe. Ignorując Boga, wypaczamy
Jego plan szczęścia i życia”, mówił bp José Ornelas. I zaznaczył, że drogą do
przezwyciężenia grzechu i ograniczeń jest świadome, przepełnione miłością wypełnianie
Bożego planu, na wzór Maryi Dziewicy.

„Przyzwolenie Maryi nie jest ślepym posłuszeństwem, ale aktywną ufnością w plan,
który pochodzi od Ojca w niebie. To jest tajemnica prawdziwej wiary, która zawsze
poszukuje, zawsze idzie, zawsze odkrywa, zawsze lgnie do Boga umysłem i sercem”,
wyjaśniał ordynariusz diecezji Leirii-Fatimy. Bp Ornelas podkreślił przy tym znaczenie
świadomej i czynnej wolności w podejmowaniu ofiar i wyrzeczeń.

Na zakończenie przewodniczący celebracji wskazał, że powołanie Maryi jest wzorem dla
misji ewangelizacyjnej, jaką – w miłosiernej obecności Boga –powinien podejmować
każdy ochrzczony. Przywołał też orędzie fatimskie jako gwarancję obecności Boga w
dziejach ludzkości.

„My także odczuwamy udrękę pierwszej Ewy: słabość, ból, zniszczenie, chorobę,
śmierć... Wiemy jednak, że nasz Bóg jest większy niż to wszystko i że jest dla nas
kochającym Ojcem. Tym żyła Maryja i tego nas uczy”, zakończył bp Ornelas.
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